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Zonnige herfst

O God, wat is dit mooi: het donker-bronzen blad

van beuken en het vlammend rood van eiken,

die wel op gloeiende fl ambouwen lijken,

de gouden berken langs het heidepad.

De feestelijke zon, de strakke, blauwe lucht,

de dennen, die als sombere soldaten

het bos er achter in het donker laten, 

een vleugje wind, als een verrukte zucht.

De herfst is een nieuw lied op oude wijs;

de lucht is vol van prikkelende geuren,

Uw goddelijk palet heeft duizend kleuren……..

in elke herfst is iets van ’t paradijs!

Nel Benschop

Gedicht ingestuurd door Willemien Hoornenborg
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“De beste stuurlui staan aan wal”. 
Met die woorden heb ik mij zelf al eens 
beschreven in één van mijn columns in 
het CDAanzet. Toen kon ik nog fi jn wat 
roepen, zonder daar verantwoording 
voor te dragen. Nu sta ik niet meer aan 
de wal, maar vaar met volle kracht 
vooruit op het schip dat CDA Aalten-
Dinxperlo heet. En ik moet zeggen dat 
het mooi is om te doen. Het is boeiend 
om te zien met hoeveel passie en 
betrokkenheid veel CDA-ers zich inzetten 
voor onze partij en daarmee voor onze 
gemeente. Zeker nu de verkiezingen 
eraan komen kunnen we iedereen goed 
gebruiken om de boodschap van het CDA 
zo goed mogelijk naar buiten te brengen. 
Als je kijkt wat het CDA Aalten-Dinxperlo 
de afgelopen 4 jaar allemaal gerealiseerd 
heeft, dan lijkt het mij logisch dat ieder- 
een die met de vorige verkiezingen op 
het CDA heeft gestemd, dat nu weer 
doet. Er is geen enkele reden om dat niet 
te doen. Ik denk dat we dan ook nog een 
hoop nieuwe kiezers kunnen binnenhalen. 
Daarvoor heef het CDA de afgelopen 
jaren hard gewerkt en veel bereikt. En 
daar willen we na de verkiezingen graag 
mee door gaan.

Binnen het plaatselijk CDA zijn een aantal 
commissies volop bezig met de voorbe rei-
dingen van de verkiezingen. Zo is er een 
commissie bezig om geschikte mensen te 
benaderen die goed op de kieslijst kunnen 
staan. Deze mensen moeten midden in de 
samenleving staan, makkelijk aanspreek-
baar zijn en beschikken over een goed 
gezond verstand. Er zijn al fl ink wat 

mensen benaderd die graag op de lijst 
van het CDA willen staan. De één geeft 
aan op een verkiesbare plaats te willen 
staan, de ander staat liever op een 
onverkiesbare plaats. Beide zijn belang-
rijk. Met veel mensen op de lijst laat je 
zien dat je als partij midden in de 
samen leving staat. Zorg je dat je herken-
baar bent. Wanneer u nog iemand weet 
die geschikt is om op de lijst van het CDA 
te staan, dan hoor ik dat graag van u. 

Vanaf februari zijn we druk bezig 
geweest met het schrijven van het 
conceptverkiezingsprogramma. Dit 
gebeurt onder verantwoordelijkheid van 
het bestuur. Uiteraard heeft de fractie 
daar een grote stem in. Maar ook 
verenigingen en burgers hebben hun 
inspraak kunnen doen. Ik denk dat we zo 
tot een gedegen en inhoudelijks sterk 
conceptprogramma zijn gekomen. U als 
lid bent in de gelegenheid geweest om 
amendementen in te dienen naar aan - 
leiding van het concept. Deze zullen we 
in de ledenvergadering van 4 november 
met u bespreken en dan heeft u als lid 
het laatste woord over het concept-
verkiezingsprogramma. Daarna spreken 
we over verkiezingsprogramma. 
De Campagnecommissie gaat zich dan 
nog buigen over eventuele speerpunten. 
Ook daar stel ik uw inbreng zeer op prijs. 

Op naar 2014!

Hartelijke groeten,
Rik van Lochem
bestuursvoorzitter CDA Aalten-Dinxperlo
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Vanuit de fractie

Als mensen niet meer zelf hun huis 
kunnen schoonhouden of moeite 

hebben met alleen wonen, dan kunnen  
zij een beroep doen op de gemeente.  
Die doet een onderzoek of hulp nodig is en 
zo ja, welke hulp. Dat heet indicatie stelling.
De huishoudelijke zorg is verdeeld in 
Huishoudelijke zorg 1 (HH1) en 
Huishoudelijke zorg 2 (HH2). In het laatste 
geval moet de hulp extra vaardigheden 
hebben in het begeleiden van de cliënt.  
In Aalten ontvangen ongeveer 875 mensen 
HH1 en een dergelijk 125 mensen HH2. Dat 
kost Aalten meer dan 2,5 miljoen euro per 
jaar. Een groot bedrag dat de gemeente niet 
alleen hoeft op te hoesten. Zij krijgt daarvoor 
een vergoeding van het rijk en de mensen 
betalen zelf een eigen bijdrage afhankelijk 
van het inkomen. Alles bij elkaar is dat niet 
genoeg; de gemeente Aalten betaalt flink bij 
uit de algemene middelen. 
De zorg wordt in Aalten uitgevoerd door 

zeven verschillende thuiszorgbedrijven 
waarvan Sensire de grootste is. De meeste 
thuiszorgbedrijven werken in meerdere 
gemeentes in de Achterhoek. Deze 
thuiszorgbedrijven krijgen de cliënten niet 
vanzelf. De gemeente heeft in het verleden 
een aanbesteding uitgevoerd waarop die 
bedrijven konden inschrijven. Volgens die 
inschrijving zijn toen de cliënten verdeeld. 
Nu zijn de Achterhoekse gemeentes –dus 
ook Aalten - verplicht om voor 2014 
opnieuw aan te besteden. Dat komt eigenlijk 
heel slecht uit omdat er in 2015 van alles 
gaat veranderen maar 2014 blijft nog veel 
hetzelfde. 
Zo’n nieuwe aanbesteding geeft veel 
onzekerheid. Thuiszorgbedrijven weten nu 
nog niet of zij na 1 januari nog voldoende 
werk hebben. Sensire heeft daarom de 
knoop doorgehakt en alle thuiszorgers 
ontslag aangezegd per 1 januari. Sensire 
heeft inmiddels gezegd dat zij helemaal wil 

Wat gebeurt er met de 
huishoudelijke zorg?
De huishoudelijke zorg is de laatste maanden volop in het nieuws. 
Wat gebeurt daar eigenlijk? Krijgen mensen die zorg nodig hebben 
die nog wel voldoende in 2014? Wat kunnen de gemeentes eraan 
doen? In dit artikel een korte uitleg.

CDAanzet_oktober2013_def.indd   4 24-09-13   12:42



C DAanzet

5

Wat gebeurt er met de 
huishoudelijke zorg?

stoppen met de thuiszorg. Daar zijn de 
thuishulpen tegen en terecht. Hun 
werkzekerheid staat op de tocht. En mocht 
er toch werk zijn, krijgen ze dan wel een 
eerlijk loon? Voor zover wij weten willen de 
andere zes thuiszorgbedrijven wel meedoen 
met de aanbesteding.

Wat vindt het CDA?
Voor CDA staat voorop, huishoudelijke zorg 
die goed van kwaliteit en betrouw baar is. 
Dat betekent dat er een fatsoen lijk loon 
betaald moet worden en dat de cao 
voorwaarden moeten worden nageleefd.  
We hebben in de gemeente raad geëist dat 
dit in het bestek voor de aanbesteding 
wordt meegenomen. Daarnaast vinden wij 
heel belangrijk dat, als het effen kan, de 
cliënt de vaste thuishulp kan behouden.  
Dat betekent dat een thuiszorgbedrijf dat 
cliënten overneemt van Sensire, de nieuwe 
banen het eerst moet aanbieden aan de 
ontslagen thuishulpen.
Met de steun van het CDA zijn onder meer 
deze voorwaarden aangenomen in de 
gemeenteraad van Aalten.  
De wethouder, de heer Rijks, heeft beloofd 

dat hij zich sterk zal maken om deze 
voorwaarden uit te voeren in de komende 
aanbesteding samen met de andere 
Achterhoekse gemeentes.
Aalten loopt wat dat betreft – samen  
met Doetinchem- voorop. Bij de grote 
mani festatie van Sensirehulpen in Varsseveld 
op 26 augustus proefde ik waardering voor 
dit standpunt. Wij hopen dat in dit najaar  
de aanbesteding goed verloopt en de 
onzekerheid bij cliënt en thuishulp spoedig 
wordt weggenomen.

Na 2014 komt 2015. Dan verandert er 
landelijk van alles in de thuiszorg. De 
regering van VVD en PvdA wil bezuinigen, 
maar wat daarvan doorgaat is nog volslagen 
onduidelijk. Voorlopig heeft de regering 
geen meerderheid in de Eerste Kamer en 
moet zij over alles onderhande len met 
andere partijen. Het CDA zal zich zowel in 
de Tweede Kamer als in onze gemeente 
inzetten voor een goede sociale zorg.  
We zullen hierover de komende tijd zeker 
nog vaker berichten in CDAanZet.
      
Jos Wessels, gemeenteraadslid CDA
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Bedrijfsbezoek aan  
Inteqnion Solar B.V. in Aalten!
Onze “CDA Voorjaars Ledenvergadering” hebben we weer bij een bedrijf in onze 
gemeente mogen houden. Mocht vorig jaar Enveloprint in Dinxperlo de aftrap 
geven; ditmaal was het de beurt aan Inteqnion Solar BV gevestigd op het 
industrieterrein in Aalten. Hier hebben we onze algemene ledenvergadering 
afgewisseld met een kijkje in de keuken van dit bedrijf. Dit was vorig jaar al een 
succes gebleken uit de vele positieve reacties. En ook nu gaf men aan dat men 
anders geen aanleiding vindt om bij zo’n bedrijf een rondleiding te krijgen!

We werden hartelijk ontvangen 
en in de vergaderruimte stond 

koffie, thee en koeken voor ons klaar.                            
Tijdens het eerste gedeelte van de 
leden - vergadering zijn een aantal 
onderwerpen de revue gepasseerd, 
namelijk het finan cieel jaarverslag, 
de verkiezing van de kascontrole-
commissie, afscheid van de aftre den-
de voorzitter Chris Tjadens, 
verkiezing van de nieuwe voorzitter 
Rik van Lochem, bestuursverkie zin-
gen en een kort voorstelmoment van 
de nieuwe bestuursleden.  
Tenslotte was er voor een ieder de 
gelegenheid om vragen te stellen. 
Hiervan werd goed gebruikt 
gemaakt. Er waren vooral vragen  
op het gebied van de aanstaande 
gemeente raads verkiezingen in 2014 
en de organisatie daarvan.

Links: Chris Tjadens., midden: Jan van Schijndel, 
rechts: Annemarie Schuurman

Links: Chris Tjadens. rechts: Rik van Lochem
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Na de pauze nam René Ottevanger 
het woord. Dick Perebolte was 
eveneens namens het bedrijf 
aanwezig. Inteqnion is gevestigd  
op het industrieterrein in Aalten 
(Weverij 2) en is voortgekomen  
uit de activiteiten van Perebolte 
Elektro techniek, een elektrotechnisch 
installatie bedrijf actief binnen de 
industrie. Dick Perebolte herkent u 
wellicht; een bekende geboren en 
getogen Aaltenaar. 

Sinds de oprichting van Inteqnion richt 
het bedrijf zich op besturingen en 
automatisering binnen de procesindustrie

Sinds 2002 is Inteqnion onderdeel van Triott. Hieronder vallen onder andere de 
bedrijven Ottevanger Milling Engineers, Wynveen International en Top Silo 
Constructions. Ottevanger en Wynveen zijn toonaangevende bedrijven in het 
ontwerpen en produceren van machines en complete installaties voor de graan-
verwerkende en mengvoederindustrie. Samen met Ottevanger en Wynveen realiseert 
Inteqnion complete mengvoeder fabrieken over de hele wereld, waarbij Ottevanger en 
Wynveen zorgdragen voor de mechanische installatie en Inteqnion de complete 
elektrische installatie voor zijn rekening neemt inclusief besturings kasten software en 
applicaties. Na een interessante uitleg kregen we een rondleiding door het bedrijf.  
De foto’s hieronder laten u een sfeerimpressie zien. 

Na de wandeling door het bedrijf stond er voor ons een hapje en een drankje klaar.  
Al met al een informatieve, gezellige avond!

Annemarie Schuurman, Penningmeester CDA Aalten-Dinxperlo
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Deze procedure wordt gehanteerd op de ALV 
van 16 december 2013  óf 13 januari 2014,  
(nog niet definitief bepaald) en wordt voordien 
besproken en vastgesteld op 4 november 2013 
in de ALV.  De punten 1, 2, 3, 5 en 6 zijn 
ongewijzigd ten opzichte van 2010. Punt 4 is  
als landelijk voorschrift toegevoegd.

1 VOORBEREIDING
•	 De	bestuursvoorzitter	legt	uit	op	grond	van	

welke criteria en profielschetsen de advieslijst 
is samengesteld. 

•	 De	voorzitter	verzoekt	twee	leden	uit	Aalten	
en twee leden uit Dinxperlo, waarvan geen 
directe betrokkenheid vermoed wordt met 
één der verkiesbare kandidaten, zitting te 
nemen in de stemcommissie. De leden van de 
stemcommissie behouden hun stemrecht.

•	 	De	voorzitter	geeft	duidelijk	te	kennen	dat	
eventueel aanwezige donateurs in de zaal 
géén stemrecht hebben. 

•	 	De	voorzitter	leest	de	namen	van	alle	
kandidaten voor in de volgorde van de plaats 
op de advieslijst, en noemt diens oorspronke-
lijke gemeente van afkomst. 

•	 De	voorzitter	geeft	de	gelegenheid	tot	het	
stellen van algemene vragen, en benadrukt 
dat de leden ook andere kandidaten van de 
advies- of groslijst, mits uit dezelfde gemeente 
van afkomst, kunnen aanbevelen voor 
betreffende plaats. Hoewel leden te kennen 
kunnen geven, of kunnen adviseren anders te 
stemmen, zal de voorzitter altijd adviseren de 
kandidatenadvieslijst te volgen.

2 STEMMING
•	 De	procedure	geldt	vanaf	plaats	2	van	de	

advieslijst 
•	 De	voorzitter	verzoekt	de	persoon	op	de	

kandidatenlijst waarover de stemming zal 
plaatsvinden, de zaal te verlaten.

•	 De	voorzitter	stelt	de	leden	in	de	zaal	in	de	
gelegenheid tot een korte discussie over 
betreffende kandidaat.

•	 Na	afloop	hiervan	wordt	de	kandidaat	
verzocht de zaal weer te betreden.

•	 De	voorzitter	verzoekt	de	secretaris	
gewaarmerkte blanco stembriefjes uit te 
reiken, voorzien van het voorbedrukte 
plaatsnummer waarover de stemming zal 
plaatsvinden, evenals voorbedrukt met “A”  
of “D” , waarmee aangeduid wordt:  
de oorspronkelijke gemeente van afkomst:  
Aalten resp. Dinxperlo.  

•	 Ieder	lid	plaatst	op	het	stembiljet	de	naam	van	
de door hem gewenste kandidaat, waarbij hij 
zich beperkt tot de op de advies- en groslijst 
opgenomen personen. De gewenste 
kandidaat dient uit dezelfde oorspronkelijke 
gemeente afkomstig te zijn dan de door het 
bestuur geadviseerde kandidaat. 

•	 De	secretaris	zamelt	de	stembiljetten	in	en	
overhandigt deze aan de stemcommissie. 

•	 De	stemcommissie	controleert	bij	elke	
stemming of het totale aantal uitgebrachte 
stemmen het aanwezige ledenaantal niet 
overschrijdt.

•	Om	verkozen	te	worden	moet	een	kandidaat	
de meerderheid (minimaal de helft plus een 
half) van de geldig uitgebrachte stemmen 
halen. Een stem is niet geldig als:

 -  deze blanco is;
 -   deze dubbel ingevuld is (bestuursadvies én 

een andere naam);
 -   deze geen naam uit de advies- of groslijst 

draagt;
 -   de kandidaat uit de “verkeerde” 

oorspronkelijke gemeente afkomstig is;
 -  de naam onleesbaar is geschreven;
 -  het voorgedrukte plaatsnummer niet klopt;
 -  het stembiljet niet gewaarmerkt is.

STEMPROCEDURE VOLGENS  
“PLAATS VOOR PLAATS” SYSTEEM
Algemeene Leden Vergadering t.b.v. Gemeenteraadsverkiezingen
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•	 De	stemcommissie	deelt	in	het	openbaar	de	
uitslag mede.

•	 Behaalt	geen	der	kandidaten	bij	de	eerste	
stemming een meerderheid, dan wordt 
opnieuw gestemd. Behaalt ook dan geen der 
kandidaten de meerderheid dan wordt een 
derde stemming gehouden waarbij de 
kandidaat met de meeste stemmen de plaats 
krijgt toebedeeld. Als hierbij de stemmen 
staken, beslist het lot.

•	Wanneer	de	ledenvergadering	het	advies	van	
het bestuur niet volgt, zal de niet verkozen 
kandidaat voor de eerstvolgende plaats 
worden geadviseerd, waarvan de kandidaat 
uit dezelfde gemeente afkomstig is. Deze 
kandidaat schuift op dezelfde manier door 
naar de volgende plaats.

•	 De	procedure	herhaalt	zich	8	maal:	van	
kandidaat 2 tot en met kandidaat nummer 9

•	 Vanaf	plaats	10	vraagt	de	voorzitter	per	
plaats, of iemand schriftelijke stemming 
wenst; alleen als niemand stemming wenst, 
verklaart de voorzitter de door het bestuur 
geadviseerde kandidaat per acclamatie tot 
verkozen. 

3  PROCES VERBAAL  
•	 De	einduitslag		van	de	stemmingen	worden	

vastgelegd in een proces-verbaal, 
ondertekend door de  voorzitter en secretaris 
van het bestuur van het AB, en de vier leden 
van de stemcommissie. 

4  “12 JAREN TERMIJN”
Het landelijk CDA heeft voorgeschreven dat 
personen die 12 jaren of langer onafgebroken 
in de gemeenteraad hebben gezeten niet meer 
op de gros- en advieslijst mogen staan, tenzij 
het plaatselijk Algemeen Bestuur voor 
betreffend persoon hiervoor vrijstelling heeft 
gevraagd en gekregen van de provinciale 
afdeling. 

Wanneer het bestuur ontheffing heeft 
aangevraagd, en dat is afgewezen door de 
provinciale afdeling kan de Algemene Leden 
Vergadering deze persoon alsnog kandideren 
door deze eerst op de groslijst te plaatsen 
indien:

•	 Dit	gebeurt	met	een	meerderheid	van	ten	
minste 2/3 van de schriftelijk uitgebrachte 
geldige stemmen. 

•	 De	ALV	inzage	heeft	gehad	in	de	motivatie	
van de afdeling om vrijstelling te vragen, én 
de motivatie van de provinciale afdeling om 
deze persoon géén vrijstelling te verlenen. 
(Beide motivaties worden voorgelezen)

Als de kandidaat door de stemming alsnog op de 
groslijst komt te staan, gaat het verdere verloop 
van de kandidaatstelling volgens de gewone 
stemprocedure zoals beschreven onder punt 2. 

5 BIJZONDERE OMSTANDIGHEDEN
Indien het bestuur vindt dat bijzondere 
omstandigheden dat rechtvaardigen – 
bijvoorbeeld wanneer door een ongelukkig 
verloop van de stemming, bepaalde vooraf 
opgestelde criteria volstrekt buiten beeld zijn 
geraakt – dient het binnen vier dagen na de 
ledenvergadering een voorstel vast te stellen tot 
wijziging van de lijst. Dit voorstel dient terstond 
aan de leden toegezonden te worden met een 
uitnodiging voor een nieuwe algemene 
leden vergadering die binnen twaalf dagen na 
de oorspronkelijke ledenvergadering bijeen-
komt. De nieuwe ledenvergadering kan het 
voorstel van het bestuur slechts aanvaarden 
wanneer ten minste tweederde der uitge-
brachte stemmen zich daar voor verklaart. Deze 
stemming geschiedt schriftelijk door vermelding 
van “voor” of  “tegen” op een stembiljet.

6 BEZWAREN
Elk lid van de gemeentelijke afdeling heeft  
na de openbaarmaking van de lijst het recht 
wegens vermeende onregelmatigheid, 
bezwaren in te dienen bij het bestuur van de 
desbetreffende provinciale afdeling. Het kan 
gaan om de status van kandidaten of om 
procedurele fouten. Wanneer een bezwaar 
wordt ingediend, is het van belang dat ook  
de afdeling juridische zaken van het landelijk 
CDA-bureau op de hoogte wordt gesteld.  
Deze bezwaren moeten uiterlijk drie weken 
vóór de dag van kandidaatstelling (3 februari 
2014) door de secretaris van de provinciale 
afdeling zijn ontvangen. 
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In het kader van ‘hoe gaat het 
eigenlijk met…..’ kreeg ik een 
tijdje geleden van Margreet 
Wind de vraag of ik in het 
CDAanzet wilde laten weten hoe 
het mij en ons eigenlijk vergaat 
sinds ik in april 2009 ben geïn
stalleerd als burgemeester in de 
gemeente Bunnik. Dat doe ik 
uiteraard graag!

Om maar met de deur in huis te vallen; 
het gaat ons heel erg goed! Het is ruim 

4 jaar geleden dat wij de ambtswoning aan 
de prachtige Kromme Rijn in Bunnik hebben 
betrokken en we hebben ons vanaf het 
begin als een vis in het water gevoeld hier in 
de Kromme Rijnstreek.

Om te beginnen zal ik iets vertellen over de 
gemeente Bunnik en haar omgeving. 
Bunnik heeft een kleine 15.000 inwoners en 
de gemeente bestaat uit drie dorpen, 
Bunnik, Odijk en Werkhoven. De drie kernen 
zijn met elkaar verbonden door de rivier de 
Kromme Rijn en hebben allemaal een sterke 
eigen identiteit. Hoewel Bunnik onder de 
rook van de stad Utrecht een zeer centrale 
positie in het land heeft, kent de gemeente 
een prachtig natuurschoon. Het zeer 
variërende Kromme Rijngebied, de vele 
fruitbomen, de landgoederen oud- en nieuw 
Amelisweerd, Fort Rhijnauwen, Fort 
Vechten, Kasteel Cammingha en Kasteel 

Beverweerd zijn zomaar wat parels die een 
bezoek aan de gemeente Bunnik zeer de 
moeite waard maken. 

De inwoners van de gemeente Bunnik 
behoren tot de hoogst opgeleide inwoners 
van ons land, de mensen werken veelal op 
de universiteit of de Hogeschool Utrecht,  
het UMC, het RIVM of veel van de andere, 
technisch hoogwaardige organisaties in onze 
omgeving en kiezen er voor om rustig, 
landelijk te wonen in één van de drie dorpen 
van de gemeente Bunnik. De mooie kracht 
van de inwoners van Bunnik vind ik dat het 
begrip ‘omzien naar elkaar’ in Bunnik nog 
een vaste waarde is. Je zou kunnen zeggen; 
een beetje Achterhoeks noaberschap in het 
centrum van het land.

Als burgemeester heb ik mijn draai in Bunnik 
vrij snel gevonden. De afgelopen 4,5 jaar 
heb ik vooral geïnvesteerd in de relatie met 
onze inwoners, verenigingen, ondernemers 
het maatschappelijk middenveld en de regio. 
We spreken elkaar veel en hebben elkaars 
mobiele telefoonnummer om snel en 
laagdrempelig contact goed mogelijk te 
maken. Het was erg fijn om in het 
Bestuurskrachtonderzoek dat wij als 
gemeente verleden jaar hebben laten 
uitvoeren te lezen en te horen dat deze 
werkwijze goed wordt gewaardeerd door 
alle betrokkenen. Ik vind het van groot 
belang dat je als gemeente vriendelijk, 
laagdrempelig en faciliterend bent zodat je 
de krachten en initiatieven die in elke 
samenleving volop aanwezig zijn ook 

Een hartelijke groet uit Bunnik!
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daadwerkelijk tot bloei kunt laten komen. 
Tegelijkertijd blijft dat een werkwijze en een 
cultuuromslag waar elke dag hard aan 
gewerkt moet blijven worden. Dat geeft 
niets, er mogen dingen verkeerd gaan, we 
spreken elkaar erop aan en gaan gezamen-
lijk de toekomst weer in. Ik kan enorm 
genieten van de krachten die daardoor los 
komen. Het is voor mij best eervol geweest 
dat ik dit jaar in het kader van de Vrede van 
Utrecht en de Vreedzame Stad als enige 
burgemeester ben benoemd tot Bruggen-
bouwer. Mocht u daar meer over willen 
weten, kijk dan op www.vreedzamestad.nu 
waar ook een link te vinden is naar de 
uitzending ´Zij maken het verschil` van 
RTVUtrecht waar mijn optreden, onder 
andere, als scheidsrechter in stadion 
Galgenwaard van FC Utrecht te zien is.

De gemeente Bunnik kent sterke en zeer 
betrokken ondernemers die zich hebben 
verenigd in de Bunnikse Handels-en 
Industriekring (BHIK). Het is goed om elkaar 
zeer regelmatig te ontmoeten om zo ook 
met onze ondernemers sterke en korte lijnen 
te hebben. Een aantal van de Bunnikse 
ondernemers kent u zeker. Denk aan de 
BOVAG, het hoofdkantoor van de BAM, ING 
en Vrumona. Interessant voor de jongere 
lezer is wellicht dat in Bunnik één van de 
grootste en best draaiende discotheken van 
Nederland gevestigd is, Brothers Festival 
Dome is vorig jaar nog uitgeroepen tot de 
populairste megaclub van Nederland. Samen 
met de ondernemers betekent dat voor mij 
als burgemeester goed overleg met elkaar in 
het kader van de openbare orde en veilig-
heid. Juist daarom is het mooi dat deze club 
een tijdje geleden ook is uitgeroepen tot 
veiligste discotheek van Nederland.

U merkt het wellicht. Ik kan en wil mijn 
enthousiasme voor Bunnik niet onder 
stoelen of banken steken, ik ben een oprecht 
trotse burgemeester!

Ook Linda en onze kinderen Bastiaan (13), 
Philip (11 en Jochem 8 zijn snel en goed 
geland in Bunnik). Linda heeft een leuke 
baan als projectleider bij het Fonds 
Verstandelijk Gehandicapten en het 
Revalidatiefonds in Bunnik en de jongens 
gaan, over het algemeen, met veel plezier 
naar school. Bastiaan naar het voortgezet 
onderwijs in Zeist en Philip en Jochem naar 
de Anne Frankschool in Bunnik. 

Vanuit Bunnik probeer ik natuurlijk ook het 
bestuur en de politiek in Aalten en de 
Achterhoek nog wat te volgen, al is dat op 
hoofdlijnen. Af en toe heb ik nog contact        
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Afgelopen half jaar hebben wij als verkiezingsprogramcommissie gewerkt aan een 
nieuw programma voor de gemeenteraadverkiezingen 2014-2018. Om tot een goed 
programma te komen, hebben wij zoveel mogelijk mensen gevraagd om aan ons 
door te geven wat zij belangrijk vinden. De speciale “Denktank” die vorig jaar is 
opgericht, heeft haar aandachtspunten doorgegeven. Doormiddel van een oproep 
in de weekbladen, bent u als lid in de gelegenheid gesteld om uw punten naar 
voren te brengen. Door die oproep konden ook de verenigingen en bedrijven 
reageren. Hierdoor hebben wij dan ook verschillende bezoeken mogen brengen. 
Ook de fractie- en de bestuursleden van het CDA hebben hun bijdrage aan het 
programma geleverd.

Hierbij willen wij iedereen hartelijk danken, voor de hulp en input voor het 
programma. Wij zijn tevreden over het resultaat en zijn erg benieuwd wat u ervan 
vindt. Amendementen heeft u inmiddels in kunnen dienen bij het bestuur. Deze 
wijzigingsvoorstellen worden besproken in de ledenvergadering van 4 november. 
Wij zien de gemeenteraadverkiezingen 2014-2018 dan ook met vertrouwen 
tegemoet voor het CDA.

Een hartelijke groet namens van de verkiezingsprogramcommissie

André te Brake  |  Jeroen van Geenen  |  Rik van Lochem  |  Bert Mateman

Het verkiezingsprogramma is bijna klaar

         met CDA fractievoorzitter Erik Luiten,  
ik lees de Gelderlander, de Band en Rondom 
Dinxperlo regelmatig, ik word via Twitter  
en Facebook op de hoogte gehouden van 
actuele zaken op de overigens uitstekende 
website van de Progressieve Partij en ik kom 
uiteraard nog regelmatig bij mijn ouders, 
schoonouders en vrienden in Dinxperlo.  
We komen nog graag naar de Achterhoek, 
soms om in Dinxperlo naar de kerk te gaan, 
soms voor een bezoek aan de Graafschap of 
DZSV. Het voelt als twee keer thuiskomen, 
wij voelen ons altijd weer thuis komen in de 

Achterhoek, maar we voelen ons ook zéér 
thuis in het prachtige Bunnik. En dáár ben ik 
alle inwoners, raadsleden, ondernemers en 
iedereen die de Kromme Rijnstreek een 
warm hart toedraagt zéér dankbaar voor!

Het gaat u allemaal goed in de fantastische 
gemeente Aalten, heb het goed met elkaar 
en houd het goed met elkaar, God´s zegen 
gewenst en heel graag tot ziens!

Hans Martijn Ostendorp
Bunnikse Handels- en Industriekring

Vervolg van pagina 11
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Manfred Keuper 

38

Gehuwd met Jolanda en ik woon in de Heurne bij Dinxperlo. 
Wij hebben een zoontje Brent van twee jaar.

Samen met Jolanda heb ik een melkveebedrijf. Daarnaast 
vervul ik verschillende bestuursfuncties waarin veel vrije tijd 
gaat zitten, zoals bij LTO (Land en Tuinbouw Organisatie) 
afdeling Oost-Achterhoek

Tijdens de laatste ledenvergadering ben ik bestuurslid van 
CDA Aalten-Dinxperlo geworden.

Ik vind het belangrijk dat mensen uit de agrarische sector 
betrokken zijn bij de politiek, zowel gemeentelijk, 
provinciaal als landelijk. Het aantal actieve agrarische 
bedrijven word steeds minder, met als gevolg dat er steeds 
meer niet-agrarische mensen in het buitengebied komen te 
wonen. Hierdoor verdwijnt er steeds meer kennis en begrip 
voor de agrarische sector. Ik wil graag deze kennis en een 
stukje begrip overdragen. Daarnaast vormt deze functie een 
klankbord van de maatschappij, hoe deze denkt over de 
vormgeving van de landbouw.
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Buninkdijk 7, Aalten
Tel. (0543) 56 52 04
www.loonbedrijftebokkel.nl
gebr.tebokkel@planet.nl

“ALTIJD PARAAT”

en voor landelijke 
CDA-nieuws op: 
www.cda.nl

Kijk voor lokaal 
CDA-nieuws op: 
aalten.cda.nl
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Ik vind het namelijk een aanrader. Op 
basis van het voorgaande verkiezings-
programma kun je namelijk conclu-
deren dat het CDA Aalten de afgelopen 
periode, zoals ook al in een eerdere 
column genoemd, veel concrete punten 
heeft gerealiseerd. (Bent u nieuwsgierig 
welke dat onder andere zijn, graag 
verwijs ik u naar het voorwoord van de 
voorzitter). En u hebt als lid nu nog 
invloed welke punten het CDA komen-
de periode mag proberen te realiseren.

Is dat: 
- Het afbreken van de voormalige 

school op ’t Zand zodat er een plein 
ontstaat?

- Een grotere bijdrage aan het 
Noaberfonds?

- Huisvesting van jowngeren in het 
gebouw van het voormalige Hoge 
Veld?

- Een korting op de grondprijs om de 
bouw te stimuleren?

- De N819 weer 80 km?
- Een verbinding tussen de Aaltenseweg 

en de Dinxperloërstrasse? 

Of zijn dat punten met betrekking tot 
andere belangrijke zaken zoals de 
organisatie van de huishoudelijke hulp 
of de jeugdzorg? 
Want juist op de grote vraagstukken is 
een heldere visie belangrijk. Waarbij ik 
natuurlijk niet de genoemde punten 
voor het stimuleren van de woning-
markt wil bagatelliseren.

In juni heeft Sybrand Buma op het 
partijcongres een toespraak gehouden 
waarbij mij de volgende zin op viel: 
“Als mensen compromissen niet 
begrepen, dan legden we ze gewoon 
nog een keer uit. Zo zijn wij de verbin-
ding met de gewone mensen uit het 
oog verloren”. 

Ik weet dat om te kunnen besturen ook 
in Aalten coalitievorming nodig is en  
bij een eventuele deelname het CDA 
compromissen moet sluiten. 
Toch vind ik dat het CDA een helder 
standpunt moet hebben over de voor u 
belangrijke vraagstukken. Graag daag 
ik u uit om deze vraagstukken te 
benoemen en samen met het CDA 
bestuur de standpunten te formuleren. 

Arjan Tolkamp

Hebt u het al gelezen?
Hebt u de afgelopen weken de website van het CDA Aalten 
bezocht? Hebt u het concept verkiezingsprogramma 2014-2018: 
“Samen staan we sterker” van het CDA Aalten al gelezen?
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Speelveld / terras / kinderfeestjes
www.deneeth.nl  -  telefoon 0543-45 19 66
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